



## Protokoll styrelsemöte 2022-03-09

Närvarande: Cecilia Engblom, Jessica Lindblad, Lars Öjermärk, Sandra Wängelin (Damkommittén), Marianne Spegel (Klubbkommittén), Henrik Jarpner (Regel- och Handikappkommittén), Neil Fossett (G4G), Liisi (restaurangen), Bengt Hörnsten, Katarina Pahlin

### §1 Mötets öppnande och godkännande av föregående protokoll

Cecilia Engblom, ordförande, hälsade välkommen.

### §2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

### § 3 G4G-information

- Liisi berättar att de har sagt upp sina andra restauranger, och fokusera helt på Vallentuna GK. De har en ny kock. Hon berättar vidare om planerna för sommaren. Det kommer att serveras lunch varje vardag, och sannolikt middagar på fredagar och lördagar. Någon fredag kommer det vara livemusik utanför, och någon form av AW, ibland kommer det att vara grillkvällar. Liisi aviserar prishöjningar, med hänvisning till de rådande omständigheterna.
- Det kommer att vara lägre priser för juniorer i restaurangen. Ihop med det lägre priset för polletter hoppas vi att många juniorer kommer att vara på banan.
- Det finns ett önskemål från restaurangen om att klubben ska köpa in nya utemöbler. Liisi tar fram ett kostnadsförslag på detta.
- Leveransen på nya maskiner har fördröjts. De kommer förhoppningsvis levereras under sommaren. Det innebär att de gamla maskinerna måste servas och att planerna för banan inte fullt ut kommer att infrias.
- Hål 9 har inneburit problem med bollar som slås över restaurangen. En kulle har byggts för att styra spelet åt vänster. Fungerar inte det finns ytterligare plan för att motverka det farliga spelet.
- Det har varit en tuff vinter för banan. Tjock is har legat över stora delar. Ett beslut har fattats om att gödsla greenerna. Detta följs noggrant.
- G4G siktar fortfarande på att öppna banan 26/3, men detta beror såklart på vädret.
- Vissa förändringar har skett i klubbhuset. Det finns ett litet rum där man kan sköta tävlingar, och det är en annan ingång till konferensrummet. En ny förrådsyta finns vid shopen. Det finns ett särskilt område för restaurangens personal i omklädningsrummet.
- Det finns en yta vid parkeringen för husvagnsuppställning.
- Bygglov har lämnats in för att bygga några hus nere vid padelbanan. Dessa kommer att vara för uthyrning. Förhoppningsvis kommer området vara klart för modulplaceringen i oktober.
- G4G har skrivit avtal med Ontag (elektroniska scorekort) För en kostnad av 7 500 kr kan klubben använda detta.

- Elbilsuttag kommer att installeras på parkeringen. Datumet för detta är inte klart.

#### **§ 4 Ekonomi**

Förra året samlades det in 8 000 kr på lotterierna. Detta går till kyrkans arbete för barn i Vallentuna kommun.

Alla budgetäskanden är genomgångna, och förslagen kommer upp på årsmötet.

#### **§ 5 Hemsida**

Alla årsmötesdokument kommer att läggas upp på hemsidan.

Henrik framför att det vore bra om det finns någon form av "aktuellt"-ruta på första sidan på hemsidan. Cecilia undersöker detta med Johan. Viktigt att denna hålls uppdaterad.

#### **§ 6 Kommittéinformation**

##### **Regel- och handikappkommittén:**

- Cecilia pratar med Johan för att ge Henrik behörighet till hemsidan.
- Lasse Börjesson och Henrik kommer att hålla i en utbildning inklusive regelvandring. Detta planeras att hållas under våren.
- Arbetet med orange tee fortgår enligt plan.

##### **Herrkommittén:**

- Ingen information denna gång.

##### **Tävlingskommittén:**

- Kommer att ha ett möte 16/3, då ska tävlingarna fastställas. Därefter ska de publiceras på hemsidan (senast 220331) och klubb tävlingarna läggs in i GIT.
- 10 lag är anmälda att representera klubben i SGDF:s seriespel. Lagen och lagledarna finns presenterade på Tävlingskommitténs sida på hemsidan, samt nedan:
- **Damlagen**
  - o D50 Tina Svärd/Sara Wesslén
  - o D70 Margareta Palving
- **Herrlagen**
  - o H40 Bobo Börjesson
  - o H50 Henrik Jarpner/Mårten Wesslén
  - o H60 Jarmo Mäkinen/Rolf Fager (lag 1 och 2)
  - o H70 Rolf Hedenstedt (lag 1 och 2)
  - o H75 Rolf Hedenstedt
  - o H80 Jan-Erik Jansson
- Ordförande för Tävlingskommittén, Lars Henriksson, meddelar att han avgår som ordförande i samband med årsmötet.

##### **Damkommittén:**

- Har haft ett uppstartsmöte för att vara förberedda för när tisdagsgolfen drar igång.
- De har också pratat om att ha en damkväll 26/4, men detta är endast på planeringsstadiet ännu.
- Hemsidan är uppdaterad.
- Damkommittén leds nu av Sandra Wängelin, Mona Wängelin och Martina Sternerdal.

##### **Klubbkommittén:**

- Datum för städdagen är 24/4. Det kommer att dra igång kl 9. De som är med på städdagen kommer att bjudas på soppa.
- Planering inför Golfens Dag pågår. Den kommer att gå av stapeln 22/5 kl 9-13.
- Blomsterboda (f.d. Rydells) fortsätter att sponsra.

- Klubbkommittén kommer att fortsätta samköra sina aktiviteter med Wahlmansgruppen.
- Beställning av västar/jackor har gjorts.

**Seniorkommittén:**

- Ingen information denna gång.

**§ 7 Dokumentation Årsmöte**

Det har varit en bra insats från alla kommittéer. Alla årsmötesdokument kommer att läggas upp på hemsidan senast 15/3.

**§ 8 Övriga frågor**

Inga övriga frågor.

**§ 9 Mötets avslutande**


Cecilia tackar för engagemanget och avslutar mötet.

Mötet avslutas.

Underskrift/justering



.....  
Cecilia Engblom, ordförande



.....  
Katarina Pahlin, sekreterare